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Poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím,

ve znění pozdějších předpisů

Vážený pane

odbor hospodaření s majetkem Magistrátu hlavního města Prahy jako povinný subjekt podle

zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů (dále

jen „InfZ“), obdržel dne 29.1.2024, Vaši žádost o poskytnutí informace s názvem

„Veřejné osvětlení v ulici Plickova“ (dále jen „Žádost“).

Podle Žádosti požadujete následující informace:

1) Došlo v rámci rekonstrukce k nějakým konstrukčním změnám sloupu veřejného osvětlení

(např. žárovka je umístěna výše než před rekonstrukcí).

2) Došlo k nějaké konstrukční změně prostoru,kdeje v lampě umístěna žárovka, kteráby mohla

zapříčinit, že je více světla zářeno do oken domu? (např. odstranění stínítka zabraňujícího

vyzařování světla do oken domů, ochranné sklo na žárovce není ve směru k domům upraveno

tak, aby nepropouštělo světlo)

3) Byla po rekonstrukci instalována silnější žárovka?

4) Kolik světla z lamp veřejného osvětlení je po rekonstrukci vyzařováno do oken domů?

(nemusí být pro konkrétní lokaci, stačí obecně pro stejný typ veřejného osvětlení v konkrétní

lokaci)?
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4a) Žádám o poskytnutí dokumentu, ze kterého plyne kolik světla z lamp veřejného osvětlení  
v ulici Plickova nebo stejného typu jako v ulici Plickova je vyzařováno do oken domů.  

5) Byla rekonstrukce veřejného osvětlení v této ulici povolena?  

5a) Pokud ano, žádám o zaslání anonymizovaného rozhodnutí o povolení rekonstrukce.  

 

V souladu s § 14 odst. 5 písm. d) InfZ Vám poskytujeme Vámi požadované informace, a to:  

1) Došlo v rámci rekonstrukce k nějakým konstrukčním změnám sloupu veřejného osvětlení 
(např. žárovka je umístěna výše než před rekonstrukcí).  
Odpověď: V rámci projektu obnovy veřejného osvětlení pod názvem „Rekonstrukce VO Háje 
etapa 1-4 v ul. Plickova Kupeckého a okolí“ došlo k výměně stožárů veřejného osvětlení, kdy 
staré typy stožárů s paticemi vykazovaly skryté nebezpečné prorezavělé konstrukce. Tyto staré 
typy byly vyměněny za nové bezpaticové válcové stožáry ve shodných výškách a na stejných 
pozicích s výjimkou tří případů, které korigovaly se stromy a nemají přímý vliv na prosvětlení 
obytných budov. Současně bylo vyměněno kabelové vedení, které bylo na pokraji životnosti  
a vykazovalo časté poruchy. 

2) Došlo k nějaké konstrukční změně prostoru, kde je v lampě umístěna žárovka, která by mohla 
zapříčinit, že je více světla zářeno do oken domu? (např. odstranění stínítka zabraňujícího 
vyzařování světla do oken domů, ochranné sklo na žárovce není ve směru k domům upraveno tak, 
aby nepropouštělo světlo) 
Odpověď: V této fázi projektu se vracely na nové stožáry stejná svítidla s původními výbojkami 
– to znamená že z hlediska světelných toků se nic nezměnilo a prosvícení prostoru včetně 
případného rušivého světla s odrazem na budovy je stejné jako bylo před rekonstrukcí. 

3) Byla po rekonstrukci instalována silnější žárovka?  

Odpověď: Silnější (žárovky) výbojky nebyly nainstalovány.  

4) Kolik světla z lamp veřejného osvětlení je po rekonstrukci vyzařováno do oken domů? (nemusí 
být pro konkrétní lokaci, stačí obecně pro stejný typ veřejného osvětlení v konkrétní lokaci)?  

Odpověď: Po rekonstrukci se oproti situaci před rekonstrukcí nic nezměnilo.  

4a) Žádám o poskytnutí dokumentu, ze kterého plyne kolik světla z lamp veřejného osvětlení  
v ulici Plickova nebo stejného typu jako v ulici Plickova je vyzařováno do oken domů.  

Odpověď: Žádný takový dokument v současné době vyjma projektu „Rekonstrukce VO Háje 
etapa 1-4 v ul. Plickova Kupeckého a okolí“ neexistuje.   

5) Byla rekonstrukce veřejného osvětlení v této ulici povolena?  

Odpověď: Tento typ rekonstrukce dle zákona nevyžaduje stavební povolení a ani územní 
rozhodnutí, nicméně všechny dotčené orgány veřejné správy, především pak Městská část Prahy 
11, byly informovány. 

5a) Pokud ano, žádám o zaslání anonymizovaného rozhodnutí o povolení rekonstrukce.  

Odpověď: S ohledem na odpověď v bodu ad 5), nebude zasíláno.  
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V případě, že se domníváte, že veřejné osvětlení nesplňuje hygienické předpisy a rád byste jej 
nechal přeměřit přímo ve Vašem bytě, můžete zaslat požadavek na THMP (info@thmp.cz)  
a požádat je o změření rušivého světla.  
 

S pozdravem 

 

Ing. Jan Rak 

ředitel odboru hospodaření s majetkem 

v z. Ing. Renáta Šimková 

vedoucí oddělení využití a správy objektů  

podepsáno elektronicky  


